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Vragen van het lid Visser (VVD) aan de Minister van Infrastructuur en Milieu 
over de flessenhals van de A4 (ingezonden 15 december 2014). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht «Rijkswaterstaat is de weg kwijt»?1 

Vraag 2
Kunt u aangeven wat de redenen zijn voor de snelheidsverlaging naar 80 
kilometer per uur en de rijstrookafsluiting bij de A4 Burgerveen–Leiden, 
terwijl de bedoeling is en was dat met de totale verbreding naar twee keer 
drie rijstroken met maximaal 100 kilometer per uur moet kunnen worden 
gereden? Wanneer wordt dit gerealiseerd? 

Vraag 3
Indien er sprake is van fouten door de aannemer, kunnen de kosten dan 
worden verhaald? 

Vraag 4
Waarom worden de weggebruikers niet proactief geïnformeerd over de 
redenen van de snelheidsbeperking en de rijstrookafsluiting? Gaat dit alsnog 
gebeuren? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Heeft Rijkswaterstaat voornemens om in de toekomst beter en vroeger te 
communiceren over verkeerssituaties als deze?

1 Telegraaf, 4 december 2014
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